
Zápis č. 3/2015 z jednání Komise životního prostředí Rady městské části Praha 21, 

konané dne 8. 4. 2015 
 
Zahájení jednání: 16:00 

Ukončení jednání:       17:45  

1. Účastníci jednání 

 

Přítomni: Ing. Roman Březina (tajemník), RNDr. Jitka Jenšovská (předsedkyně komise), pan Miroslav Váša, 

 Ing. Václav Beroušek, Ing. Jitka Carbolová, Kateřina Burešová, Karla J. Čechová 

Omluveni: Ing. Bc. Tomáš Černoušek Ph.D., JUDr. Jindřiška Kubíková, Pavel Švejnoha 

Neomluveni:   
Hosté: J. Sedláček – LČR s.p. 

 

Program jednání 

 

Jednání zahájila předsedkyně komise a přivítala zástupce LČR a požádala jej o informace ohledně těžby 

v Klánovickém lese. 

 

1. Těžba v Klánovickém lese 
Pan Sedláček seznámil  členy komise s vývojem těžebních zásahů : 1992 – 2001……. 43 516 m3 

                                                                                                             2002 – 2011……. 26 848m3 

                                                                                                             2012 – 2021……. 42 500m3 

Objasnil způsoby provádění těžebních zásahu s ohledem na těžené dřeviny a odpověděl na jednotlivé dotazy. 

Na závěr mu předsedkyně poděkovala za návštěvu a informace. 

 

2. Kanalizace OK 1 – OK 3 

Projekt, zpracovaný Hydroprojektem je v souladu se situací, kdy byl zpracován, tedy před 15ti lety. 

       Pan Váša a Ing. Beroušek zpracují zprávu a konstatují, že je možné očekávat zlepšení po vybudování       

       kanalizačního řadu na hlavní. Problém trvá.  

 

3. Běchovický potok 

Stav předání beze změn. 

 

4. Alej na hlavní  

Paní Čechová informovala o odvolání proti Rozhodnutí o povolení kácení na sedm lip na hlavní. Požádala 

přítomné, aby příště nedocházelo k úniku informací z jednání KŽP, kdy v tomto odvolání byla použita „zpráva“ 

z KŽP. Dále se rozvinula diskuse, ohledně stavu dotčených stromů a následcích, jejich případného vyvrácení 

větrem.  

 

5. Stanoviště tříděných odpadů 

Diskuse ohledně častějšího úklidu kolem stanovišť, kdo má tento problém na starosti a jak to ve skutečnosti 

probíhá……nebylo možné dospět k jakémukoliv konkrétnímu závěru. 

 

6. Ostatní 

Kontrola stavu ovocného stromořadí od hřbitova k Ježovické probíhá, výsledek by měl být během příštího týdne. 

Ing. Březina podá informaci na příštím jednání. 

Závora u Sibřinské školy – Bude kontaktována Obec Sibřina a majitel pozemku s vysílačem. Pokud se dohodnou 

podmínky, bude cesta osazena závorou. (zajistí OŽPD) 

Na příští jednání komise pozvat zástupce OMI, za účelem objasnění parkování a osazování zelených pásů podél 

komunikací. (zajistí Ing.Březina) 

Podle povětrnostních podmínek a počasí by bylo možné část příštího jednání komise uskutečnit v terénu. 

 

 

Zapsal(a):  Ing. Březina 

 

Zápis sepsán dne: 10. 4. 2015 

Předáno k doplnění RNDr. Jenšovské: 10. 4. 2015 

 



Doplněno: 13.4.2015 

Doplnění zapracováno: 

 

Zapsal(a): Březina 

Zápis ověřen dne: 13. 4. 2015 RNDr. J. Jenšovskou emailem. 

Termín příštího zasedání komise 

Příští jednání KŽP se koná 11. 5. od 16 hod. v malé zasedačce. 


